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Datum commissievergadering 15 oktober 2018 

 

 

 

Onderwerp:    Voordracht wijziging verordening op de behandeling van 

bezwaar- en klaagschriften Noord-Holland 2014  

 

 

De commissie Economie, Energie en Bestuur adviseert om de 

Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen voor de PS-vergadering van 

12 november 2018. 

Voor de discussie/vragen in de commissie: zie uittreksel uit het 

conceptverslag commissie EEB 15 oktober 2018. 

 

 

Voordracht wijziging verordening op de behandeling van bezwaar- 

en klaagschriften Noord-Holland 2014  

 

De heer De Groot (D66) vindt het een hamerstuk. 

 

Mevrouw Van Rooij (PvdA) vindt het een hamerstuk. Hoe heeft de evaluatie 

plaatsgevonden en wie waren erbij betrokken? 

 

De heer Klein (CU/SGP) vindt het een hamerstuk. Hoe verhoudt het 

verhoogde percentage van 200 of 300% zich tot de basisnorm?  

 

De heer Gringhuis (GL) vindt de wijzigingen logisch en rechtvaardig. De 

vergoedingen voor de commissie worden op gelijk niveau gebracht met 

overige provincies. Hopelijk gaat het college deze redenering voor meer 

onderwerpen toepassen, zoals voor de opcenten die in Noord-Holland het 

laagste zijn van alle provincies. Het is een hamerstuk.  

 

Mevrouw Bezaan (PVV) vindt het een hamerstuk. 

 

Mevrouw Lagerveld (VVD) vindt het een hamerstuk. De vraag is waarom de 

vergoedingen in Noord-Holland lager waren dan bij andere overheden. 

Waren er problemen met de werving van leden? 

 

Mevrouw De Meij (50plus) vindt het een hamerstuk. Een van de 

argumenten voor aanpassing van de vergoeding is dat een vergelijking met 

andere provincies heeft plaatsgevonden, maar bijvoorbeeld de werkdruk is 

helemaal niet beoordeeld. Het is jammer dat hier geen aandacht voor is 

geweest. Zij vraagt hoe is omgegaan met de problemen met opleidingen 

voor een commissielid. Hierover is niets terug te vinden in de stukken.  

 

De heer De Kam (CDA) vindt het een hamerstuk en sluit zich aan bij de 

vraag van de PvdA.  

 

Mevrouw Boelhouwer (SP) sluit zich aan bij GL.  
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De heer Remkes meldt dat 50plus refereert aan de uitgebreide 

correspondentie met een lid van de HAC over personele problemen maar 

deze zijn intussen goed afgewikkeld. De problemen zijn gemeld via een 

klokkenluider, hetgeen aanleiding was voor het inwinnen van extern advies. 

Naar aanleiding van de aanbevelingen wordt nu een aantal aanpassingen in 

de verordening doorgevoerd, waarvoor vandaag het voorstel voorligt. 

Gelijktijdig zijn de vergoedingen vergeleken met andere provincies en toen 

bleek dat deze in Noord-Holland redelijk laag waren, reden om deze 

gelijktijdig met de overige aanpassingen te verhogen. Vergoedingen 

worden voortaan toegekend per vergadering en niet meer per dagdeel. De 

werkdruk wordt bepaald door de inhoud en zwaarte van bezwaarschriften 

en daarvoor kan geen vergelijking met andere provincies worden gemaakt. 

Ter verduidelijking is in de verordening opgenomen dat giften volledig zijn 

uitgesloten. Voor eventuele scholing moet een voorziening worden 

getroffen. Voorstellen ten aanzien van het gelijktrekken van opcenten of 

cultuurbudgetten dienen met de betreffende gedeputeerden te worden 

gedeeld. Herbenoeming als lid is geen automatisme. GS hebben 

gesprekken gevoerd met de leden die herbenoemd moesten worden en van 

een aantal leden is besloten deze niet te herbenoemen, maar hier worden 

geen verdere problemen verwacht. 

 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar PS wordt 

doorgeleid. 

 


